
Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Kráľ, 

konaného dňa 18.07.2023 so začiatkom o 17.00 hodine 

 

Starosta obce František Béres zvolal zasadnutie na deň 19.07.2023. 

Prítomní poslanci: Oto Albert, Peter Bari, Marian Slopovský, Dezider Váradi 

 

Neprítomní poslanci: Eva Czakóová, Jozef Hugyár, Róbert Porteleky  - ospravedlnili sa 

 

Ďalší prítomní:  Mgr. Alena Slopovská – administratívna pracovníčka OcÚ     

           

    

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia 

Rokovanie OZ otvoril František Béres, starosta obce. Privítal všetkých prítomných. Skonštatoval, 

že počet poslancov je 4 a tým je uznášaniaschopné.  

 

K bodu 2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľby návrhovej komisie 

Starosta podal nasledovný návrh: 

Zapisovateľka: Mgr. Alena Slopovská 

Overovatelia zápisnice: Oto Albert, Peter Bari 

Návrhová komisia: Marian Slopovský, Dezider Váradi 

 

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

3. Fungovanie Telovýchovnej jednoty v obci Kráľ 

4. Rôzne 

 

Návrh na uznesenie: 

Uznesenie č. 31/2023 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kráľ 

v súlade s § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

 

a) schvaľuje 

program zasadnutia obecného zastupiteľstva  

za zapisovateľku Mgr. Alenu Slopovská 



 

b) volí  

za overovateľov zápisnice: Oto Albert, Peter Bari 

návrhovú komisiu: Marian Slopovský, Dezider Váradi 

 

Hlasovanie: 

 

Za: 4 Oto Albert, Peter Bari, Marian Slopovský, Dezider Váradi 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Eva Czakóová, Jozef Hugyár, Róbert Porteleky 

 

K bodu 3. Fungovanie Telovýchovnej jednoty v obci Kráľ 

 

Starosta oznámil poslancom, že dňa 10.07.2023 Štefan Ferencz odovzdal trénerstvo a Elemér 

Kosztúr oznámil ukončenie vedúceho futbalového klubu. Situácia vo futbalovom klube je 

komplikovaná. Je nedostatok hráčov, za hráčmi chodia do iných obcí. Do 21.07.2023 sa do 

okresnej futbalovej súťaže nikto z futbalových klubov neprihlásil.  

 Poslanci súhlasili, že vo futbalovom klube je komplikovaná situácia. Oto Albert a Peter 

Bari zistia záujem hráčov, podľa názoru Mariana Slopovského má význam futbalového klubu, 

keby aspoň 6 hráči boli z Kráľa. Na futbalové zápasy chodí málo ľudí aj z dôvodu nízkej úrovne 

hry.   

 Starosta a poslanci sa dohodli, že 25.07.2023 sa zúčastnia na schôdzi na futbalovom zväze 

v Rimavskej Sobote a následne sa rozhodnú na ďalšom fungovaní futbalového klubu. 

 

K bodu 4. Rôzne  

 

Nikto nemal pripomienku, žiadosť ani návrh.  

 

 

Po tomto starosta ukončil zasadnutie OZ. 

Zasadnutie OZ bolo ukončené  o 17:25 hod. 

Zapísala: Mgr. Alena Slopovská 

 

 

                              ....................................................     

                                                                                František Béres – starosta obce 

 

 

Overovatelia:  

Oto Albert                                 ........................................ 

Peter Bari                                               ........................................ 


